

SİRKÜLER

İş Hukuku ve Sosyal Güvenlik

BDO

AUDIT | TAX | ADVISORY

For the latest from BDO Turkey, follow us



Sirküler Tarihi :28.12.2023
Sirküler No : 2023/085

01/01/2024-31/12/2024 TARİHLERİ ARASINDA UYGULANACAK ASGARİ ÜCRET VE İŞVEREN MALİYETİ AÇIKLANDI

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı tarafından yapılan açıklamaya göre; 01/01/2024 - 31/12/2024 tarihleri arasında uygulanacak asgari ücret brüt 20.002,50 TL, net 17.002,12 TL olarak belirlenmiştir. Asgari ücretin belirlenmesi ile günlük brüt asgari ücret 01/01/2024 - 31/12/2024 tarihleri arasında 666,75 TL olacaktır.

Uygulandığı Dönem	Brüt Günlük Tutar	Brüt Aylık Tutar
01/01/2024 - 31/12/2024	666,75 TL	20.002,50 TL

01/01/2024 - 31/12/2024 tarih aralığını kapsayan asgari ücretin net hesabı ve işverene maliyeti tabloda belirtilmiştir.

BDO Yayıncılık A.Ş.

Eski Büyükdere Cad. No.14
Park Plaza Kat:4
34398 Maslak/İstanbul
Turkey

Tel: +90 212 365 62 00
Fax: +90 212 365 62 02
e-mail: bdo@bdo.com.tr
www.bdo.com.tr

Garantisi ile sınırlı bir Birleşik Krallık şirketi olan BDO International Limited'in üyesi ve bir Türk anonim şirketi olan BDO Yayıncılık A.Ş., bağımsız üye kuruluşlardan oluşan BDO ağıının bir parçasını teşkil etmektedir.

BDO International global ağıının toplam gelirleri 2023 yılında 14 milyar ABD Doları olarak gerçekleşmiştir. BDO, 166'dan fazla ülkede bulunan 1.776 ofiste faaliyet göstermekte olup, bu ofislerde denetim ve danışmanlık hizmetleri veren ortaklar dahil dünya çapında 115.661 kişi çalışmaktadır.

Dikkat ve titizlikle hazırlanan bu yayın, geniş anlamda görüşleri içermekte olup, genel bir yol gösterici olarak değerlendirilmelidir. Özel durumlarla ilgili olarak, mesleki görüş ve yardım almadan, bu yayına dayanarak uygulamalarda bulunulmamalıdır. Bu konuların kendi özel durumunuza ilişkin etkilerini görüşmek için BDO Yayıncılık A.Ş. ile temas kurabilirsiniz. Bu yayındaki bilgilere dayanarak belli eylemlerde bulunmak veya bulunmamak nedeniyle doğabilecek zararlar nedeniyle, BDO Yayıncılık A.Ş. ve ortakları, çalışanları ile yazarları herhangi bir yükümlülük veya sorumluluk kabul etmemektedirler.

İŞÇİ HESAPLAMASI	
2024 YILI MALİYET TABLOSU (01/01/2024 - 31/12/2024)	ASGARİ ÜCRET
GÜNLÜK BRÜT ÜCRET	666,75
BRÜT ÜCRET	20.002,50
İŞÇİ SGK PRİMİ	2.800,35
İŞÇİ İŞSİZLİK PRİMİ	200,03
GELİR VERGİSİ MATRAHI	17.002,12
GELİR VERGİSİ KESİNTİSİ *	2.550,32
DAMGA VERGİSİ	151,82
GELİR VERGİSİ İSTİSNASI	2.550,32
DAMGA VERGİSİ İSTİSNASI	151,82
YASAL KESİNTİ TOPLAMI	3.000,38
NET ASGARİ ÜCRET	17.002,12
İŞVEREN SGK PRİMİ **	3.100,39
İŞVEREN İŞSİZLİK PRİMİ	400,05
İŞVEREN MALİYETİ	23.502,94

(*) Gelir Vergisi Oranı % 15 olarak esas alınmıştır.

(**) SGK primi işveren payı (% 20,5 - 5 puan =) % 15,5 olarak dikkate alınmıştır.

Sirkülerimiz bilgilendirme amaçlı olup 2024 yılı asgari ücret tutarının Resmi Gazete’de yayımlanması sonrasında ayrıca detaylı bilgilendirme yapılacaktır.

Saygılarımızla,